
  

 
 

Dagsorden - skolebestyrelsesmøde 

Dato: 9. december 

kl. 17.30 – 20.00 

I P-rum 

 

Mødeleder: Hivi Said 

Referat: Sofie Fjeldsted 

Til stede: Tinna, Ida, Benjamin, Thomas, Hivi, Marianne, Signe, Stine, Line 

Gæster fra klubben: Lone, Mette, Steen 

Afbud: Lise-Lotte, Lærke, Kristian, Mikkel 

Afbudsbeskeder til Tinna på mail Tinnap@roskilde.dk 

 

Dagsorden  

Til orientering (O), 

drøftelse (D) eller 

beslutning (B) 

Tid 

 

Kommentarer 

 

Hvem 

 

1  Godkendelse af 

referat (B) 

17.30  

 

 

Alle 

 

2 Besøg fra Lone 

og Mette  

Vedr. klubben  

17.30 Lone og Mette er for forældre, der repræsenterer en gruppe 

forældre, der ønsker at se på forholdene for klub Vindinge. De vil 

gerne i dialog med os, for at se hvordan vi sammen kan komme 

videre med deres planer.  

De vil selv fortælle mere konkret, hvad de ønsker og forestiller sig.  

Fra klubben inviteres også leder Steen Egedal + formand for 

klubbens bestyrelse Mio. 

 

Faciliteterne lider under at der ikke bliver tildelt resurser til klubben 

og bliver stillet ordentlige lokaler til rådighed. Fortæller om at der 

er et borgerforslag, som skal i byrådet. Hjortkær er i sin tid bygget 

som klub-lokaler.  

Klubben er gået fra 37 børn (da de rykkede fra Hjortkær og ind på 

skolen 2014) til i dag 127 indmeldte. Med udsigt til at der efter 

sommerferien er tre 3.klasser og endnu en øgning i elevtallet. 

Der er for mange børn til de eksisterende rammer. 

 

Under mødet var der fuld opbakning fra skolebestyrelsen til det 

arbejde Lone og Mette udfører. 
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Økonomi 18.15 Kort gennemgang af skolens regnskab med fokus på udgifter til 

special-  og almen-delen.  

 

Regnskab august 2024: 

Skolens samlede budget (uv-afdelingen): 30.200.000 kr. + SFO 

6.700.000 kr. I alt 37.000.000 kr. 

 

Special: 

Ramme: 4.100.000 kr. (på baggrund af VIVE-index) 

Forventet udgift: 6.900.000 kr. 

TP 

mailto:Tinnap@roskilde.dk


  

 
 

Difference: -2.800.000 kr. 

 

Vi har hentet 1,8 mio.kr. og dvs. vi indhenter vores underskud, men 

vi forventer stadig et underskud på omkring 1 mio.kr. med 

udgangen af budgetåret. 
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Orientering om 

mødet med 

Skole-

Børneudvalget 

18.30 Der blev afholdt fællesmøde for alle bestyrelser fra skoler, klubber 

m.v. sammen med Skole-Børneudvalget. Fra vores SB deltog Hivi, 

Line og Tinna.  

Kort opsamling fra mødet, der omhandlede Roskilde kommunes 

tanker og ideer om at gøre noget anderledes fremover for at sikre 

bedre og stærke fællesskaber for alle børn.  

 

0-18-års området var repræsenteret. Alle fik luftet deres respektive 

dagsordner.  

Politiker-svar på dette. 

 

Der er tre parametre, der skaber behovet for at gøre noget andet 

(Stærkere fællesskaber): 

1. Den demografiske udvikling (der bliver flere og flere ældre og 

færre og færre til at betale omkostningerne) 

2. Specialundervisningen bliver financieret af almen 

3. Flere og flere børn og unge er i mistrivsel 

 

Vindinge skole: ”Stærke fællesskaber for alle børn” er startet med: 

 ”Vinden” – vores bud på mellemform på 2.-3.årg. 

 2-3 Elevsamtaler (trivsel) for alle elever med deres 

klasselærer hen over hele skoleåret. 

 

Vi arbejder i den forbindelse med: 

 Psykologisk tryghed for alle (både for medarbejdere og 

elever) 

 Fællesskab er et fælles ansvar 

 Fælles resurseorienteret børnesyn 

 Mindre kompleksitet i opgaveløsningen (vi skal gøre noget, 

så simpelt og enkelt at alle kan følge med og se sig selv i 

opgaven). 

 

 

TP, Hivi 

og Line 
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Opsamling fra 

tidligere møder 

19.00 Opsamling fra tidligere møder:  

Princip om at man fra SB støtter op om at skolens som 

udgangspunkt danner nye klasser for 7. årgang (med mindre noget 

taler imod det) – og ikke som undtagelse danner nye klasser.  

 

Skolebestyrelsen er generelt for forslaget, med en enkelt 

undtagelse. Vi tager punktet på til drøftelse igen når vi er blevet lidt 

klogere.  

TP  



  

 
 

 

Tilbagemelding fra Rådhuset om SBs medvirken til 

ansættelsessamtaler. Hvordan skal denne SB deltage i 

ansættelsessamtaler, og hvilke formelle krav er der.  

I Roskilde kommune spurgte man ministeriet, der viste sig at være 

uklare. Men, der er ret vide rammer for, hvordan SB på Vindinge 

Skole kan være en del af ansættelsesproceduren.  

Vi fortsætter den retning vi i forvejen har vedtaget. 

 

6 Meddelelser/ 

Andet (O) 

 

19.30 Ny bygning: 

Der er ibrugtagningstilladelse. Pavillionerne bliver fjernet mellem jul 

og nytår. Så klasserne skal flytte mandag d. 6. januar 2025. 

 

JuniorMesterLære: 

Helt nyt, få mere praksisfaglighed ind i undervisningen i 

udskolingen. Det bliver tilbudt 8. og 9. klasserne. I praktik 2 dage 

om ugen og 3 dage på en (anden) skole i Roskilde.  

 

Juleafslutning fredag d. 20. dec.: 

Vi har tænkt flere fællesskabsskabende aktiviteter.  

Julebanko fra kl. 8-9 

Kirke for nogen 

Fælles afslutning i hallen. 

 

Skemaændringer: 

Der kommer endnu et nyt skema, som starter d. 6. januar 2025. 

Primært er der skemaændringer for hele udskolingen og dele af 

mellemtrinnet, og få i indskolingen. 

 

Alle  

 Eventuelt  19.50 

 

Ordinære SB-møder i dette skoleår: 22. januar, 20. marts,14. maj og 

11.juni. Alle dage kl. 17.30-20.00  

 

 

 

 

 

 


